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	Brand Essentials: A. Provide guests with access to a variety of food and beverage experiences. At a minimum, provide beverage service and lounge seating, a full service restaurant offering three meals a day and a specialty restaurant. 

Bar: The recommended beverage service solution is the Day / Night Bar Concept as defined for the M.I. Greatroom, Social Business Zone. See Module <2A> and the outline that follows in this Module. 

Restaurant: The recommended food and beverage service solution requires a 3 meal restaurant integrated with or adjacent to the M.I. Greatroom. At small hotel’s, restaurant is integrated with the M.I. Greatroom. See Module <2A>. 
	Основные условия бренда: А. Обеспечить посетителей доступом к ассортименту еды и напитков. Как минимум, предоставить сервис напитков и бар с местами для сидения, полносервисный ресторан, предлагающий трехразовое питание, и ресторан национальной кухни.
Бар: Рекомендуемое сервисное решение, касающееся напитков – концепт дневного / ночного бара, с учетом определения для “M.I. Greatroom, Social Business Zone”. Смотрите модуль «2А» и план, изложенный в данном модуле. 
Ресторан: рекомендуемое сервисное решение, касающееся еды и напитков, подразумевает ресторан с трехразовым питанием, объединенный или расположенный рядом с “M.I. Greatroom”. В небольших отелях, ресторан объединен с “M.I. Greatroom”. Смотрите модуль «2А». 

	Food and Beverage (F&B) Criteria: A. The development of a food and beverage program for each Marriott project requires a market analysis that evaluates a variety of factors. 

Design restaurants and lounges with a definitive concept to offer unique and imaginative dining experiences, that are competitive with external restaurants in the market of the project. Including a restaurant designer in the design team is strongly recommended. 
	Еда и напитки. Критерии: А. Составление ассортимента еды и напитков для каждого проекта «Мэрриотт» требует анализ рынка, который оценивает множество факторов. 
Дизайн ресторанов и баров с определенным концептом, предлагающим уникальные и оригинальные обеды,  которые составят конкуренцию другим ресторанам на рынке. Наличие ресторанного дизайнера в дизайнерской команде обязательно.  

	F&B Program: B. The following factors
influence the F&B program: 

- M. I. Greatroom integration <2A> 
- Facilities Program requirements
- Momentum C3 Concept Development Tool
	Еда и Напитки. Программа: Б. Следующие факторы, влияющие на программу:
- объединение “M. I. Greatroom” «2А»
- требования Планировки Зданий
- Инструментальное программное обеспечение “Momentum C3”  

	
	


